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-projekt-  

 

Protokół Nr LXXVI/2023 

z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 21 lipca 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 10:00, zakończenia – 10:30 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

4. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LXXVI posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. Zapytał, czy są propozycje 

radnych do zmiany porządku obrad.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że proponuje informację na temat dalszych czynności związanych 

z zakładem Przyrodoleczniczym, kończącej się umowy dotyczącej opieki i obsługi schroniska dla zwierząt oraz 

okresu grzewczego i bezpieczeństwa energetycznym oraz o etyce i moralności radnych w kontekście ostatnich 

zdarzeń, tj. kolacyjki w Turystycznej czy spotkanie Pana burmistrza z sołtysami w Łobodach za publiczne 

pieniądze.  
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że wnioski nie spełniają wymogów formalnych.  

Aby wniosek został przegłosowany, musi być poparty podpisami co najmniej 4 radnych i mieć określone 

brzmienie punktu dzisiejszego posiedzenia. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że w sprawie schroniska oraz okresu grzewczego niech 

radny na piśmie złoży propozycję i będą rozpatrywane. Zapytał, jak radnemu udzielać informacji w sprawie 

zakładu przyrodoleczniczego, jeżeli radny robił wszystko, żeby nie powstał i dalej robi wszystko. Radny 

zapowiedział się, że będzie się odwoływać od wszystkich pozytywnych decyzji. Odnośnie spotkania z sołtysami 

uważa, że od czasu do czasu trzeba się z nimi się spotkać i porozmawiać. Był inicjatorem spotkania i brali w nim 

udział sołtysi pełniący te funkcje wiele lat.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że pozew o naruszenie dóbr osobistych w sprawie rzekomej winy 

radnego przy budowie zakładu przyrodoleczniczego jest już w sądzie, nadana jest sygnatura i już jest sędzia 

prowadzący. 

Do pkt 3 

1) i 2)  
Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekty uchwał.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w rozdziale na wydatki i wynagrodzenia, składki od nich 

naliczone w tym roku poniesiony koszt wskazuje 40 677 000,00 zł a w przyszłym roku o 7 000 000,00 zł  mniej. 

Zapytał, jakie oszczędności, jakie zwolnienia ewentualnie grupowe przewiduje burmistrz, skoro  

aż o 7 000 000,00 zł  zmniejsza te wydatki. Wydatki na obsługę długu w zeszłym roku wynosiły 3 000 000,00 zł 

a w tym roku Pani skarbnik z Panem burmistrzem zaplanowali 2 500 000,00 zł a za rok będzie  

to 1 100 000,00 zł. Zapytał, na czym opierają takie optymistyczne prognozy w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, że dług będzie niższy. Zapytał, czy Gmina Gołdap zapłaciła ponad 200 000,00 zł Urzędowi 

Marszałkowskiemu z tytułu nakazu zapłaty, w którym rozdziale Pani skarbnik ujęła nagrody dla urzędników w 

tym roku i jaka była kwota . Zdaniem radnego, burmistrz unika odpowiedzi wprost, uznając to za informację 

przetworzoną. Dostał decyzję o tym, że nie otrzymam informacji o tych nagrodach. Najpierw przyznawana 

została nagroda, później wyjazd na imprezę do Turystycznej, do Łobod, Grecji, Włoch, Izraela. Burmistrz jeździ 

codziennie samochodem, wykorzystuje go do celów prywatnych i bawicie się dobrze za nasze pieniądze,  

a my nawet nie możemy dowiedzieć się, ile i gdzie Pani zapisała te wysokości tych nagród waszych. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytania na piśmie. Jeżeli radnemu  

nie pasują odpowiedzi na złożone zapytania to ma możliwość odwołania się. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, co burmistrz ukrywa w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

i w dokumentach finansowych, skoro nie chce powiedzieć.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny składał zapytania na piśmie. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za , 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Józef Wawrzyn 
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Uchwała Nr LXXVI/542/2023 

/w załączeniu/ 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej 

Tobolski, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Józef Wawrzyn 

 

  

Uchwała Nr LXXV/543/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXVI sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


